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آغاز لیگ قهرمانان برای نمایندگان فوتبال ایران

تلاش استقلال  تهران و خوزستان برای شروع پرقدرت در آسیا
سرویس ورزشی-

لیگ قهرمانان آسیا در فصل ۱۸-۲۰۱۷ از امروز آغاز 
می شود و در روز نخست تیم های همنام ایرانی باید به 

میدان بروند.
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آســیا برای فصل 2017 در 
حالی از امروز آغاز می شــود که تیم های استقلال خوزستان، 
پرســپولیس، ذوب آهن اصفهان و استقلال 4 نماینده ایران در 
این رقابت ها هســتند. این مسابقات امســال در منطقه غرب 
برخلاف گذشــته که روزهای سه شــنبه و چهارشنبه برگزار 

می شد، روزهای دوشنبه و سه شنبه برگزار خواهد شد.
در ســال های اخیر، باشــگاه های ایرانی موفقیتی در لیگ 
قهرمانان آســیا نداشــته اند و صرفا »حضور« در این رقابت ها 
هدف برای تیم های ایرانی شــده اســت. از قهرمانی یک تیم 
ایرانی 25 ســال می گذرد و برای آخریــن بار پاس تهران )که 
هم اکنون وجود خارجی ندارد( موفق به کسب عنوان قهرمانی 
در جام باشگاه های آسیا در فصل 93-1992 شده است. پاسی 
کــه بعدها با عنوان پاس همدان فعالیت کرد و اکنون در لیگ 
دسته دوم روزگار بدی را می گذراند. استقلال هم دو قهرمانی 

در سال های دور در کارنامه خود دارد.
نخستین دوره لیگ قهرمانان آسیا، با ترکیب دو تورنمنت 
باشگاهی سطح اول فوتبال قاره آسیا، یعنی جام برندگان جام 
آسیا و جام باشگاه های آسیا در فصل 2003-2002 برگزار شد 
که با قهرمانی العین امارات به پایان رسید. از این سال به بعد، 
سپاهان و ذوب آهن به فینال رسیدند، اما دست شان از رسیدن 
به جام کوتاه ماند. اســتقلال تهران در فصل 2013 و در حالی 
که ستاره هایی چون فرهاد مجیدی، آندرانیک تیموریان، جواد 
نکونام، پژمان منتظری، مهدی رحمتی و ... را در اختیار داشت، 
تا مرحله نیمه نهایی بالا آمد، اما در این مرحله نتوانست از سد 

تیم اف سی سئول کره جنوبی بگذرد. موفقیت فوتبال ایران در 
لیگ قهرمانان آســیا برای فوتبال کشورمان حسرت شده و با 
توجه به پیشرفت تیم های شــرق و غرب آسیا و عدم امکانات 
موجود برای تیم های ایرانی، قهرمانی نمایندگان کشورمان به 

مراتب سخت تر از گذشته شده است.
اما مســابقات لیگ قهرمانان آســیا از امروز در شرایطی با 
برگزاری چهار دیدار آغاز می شــود که در روز نخست، تیم های 
استقلال تهران و استقلال خوزستان در گروه A و B با حریفان 

خود به رقابت می پردازند.
در روز نخست این مسابقات دو تیم هم نام استقلال ایران 

به مصاف رقبــای خود خواهند رفت. در گروه اول از ســاعت 
19:10 التعاون عربســتان به مصاف لوکوموتیو تاشکند می رود 
و پس از آن از ســاعت 19:45 الاهلی امارات میزبان استقلال 
تهران اســت. الاهلی امارات در حال حاضــر در رده دوم لیگ 
امارات قرار گرفته و بهترین خط دفاع این مسابقات را در اختیار 
دارد. این در حالی اســت که اســتقلالی ها که تیم سوم لیگ 
برتر فوتبال ایران )جام خلیج فارس( هستند، بهترین خط حمله 
لیگ ایران را در اختیار دارند و همین مســئله نوید یک بازی 
چالشی را برای هردو تیم می دهد. استقلال با عبور از السد قطر 
در مرحله پلی آف در کنــار تیم های الاهلی امارات، لوکوموتیو 

ازبکستان و التعاون عربستان در گروه اول قرار گرفت. شاگردان 
علیرضا منصوریان در حالی در نخستین بازی میهمان الاهلی 
امارات خواهند بود که یک ماه رویایی را سپری کرده اند. شاید 
منصوریان و شــاگردانش بهمن سال 95 را هیچ وقت فراموش 
نکننــد. 5 برد پیاپی در لیگ برتر و از همه مهم تر برتری برابر 
پرسپولیس و عبور از السد قطر با حضور ژاوی. استقلال در این 
بازی مجتبی حق دوست و هرایر مگویان را در اختیار ندارد. در 
مقابل الاهلی اما بازیکنان سرشناسی در ترکیب خود دارد. آنها 
احمد خلیل را دارند که عنوان بهترین بازیکن آســیا را یدک 
می کشــد. آساموا ستاره غنایی نامی آشــنا برای اهالی فوتبال 

است.
در گــروه دوم که مانند گروه اول روز دوشــنبه پیگیری 
می شود، ابتدا استقلال خوزســتان از ساعت 14:30 در عمان 
میزبان الفتح عربستان است. این دیدار شروع کننده این فصل 
لیگ قهرمانان و به نوعی افتتاحیه این مســابقات محســوب 
می شود. پیش از این صحبت هایی مبنی بر عدم حضور استقلال 
خوزســتان در این بازی و انصراف آنها از این مســابقات وجود 
داشت. دو تیم استقلال خوزستان و الفتح عربستان برخلاف دو 
تیم دیگر حاضر در این گروه، اوضاع خوبی در جدول رده بندی 
لیگ های خودشان ندارند. استقلال خوزستان که مدافع عنوان 
قهرمانی لیگ برتر ایران محسوب می شود در رده هشتم جدول 
رده بندی قرار گرفته و الفتح عربســتان هم در رده سیزدهم و 
ما قبل آخر لیگ عربستان جای گرفته است. بنابراین این دیدار 
بــرای هردو تیم از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت و می تواند 

سرنوشت صعود آنها را رقم بزند.
در بازی دیگر این گروه لخویا قطر از ساعت 17:20 میزبان 
الجزیره امارات اســت. این دو تیم به ترتیب در رده دوم و اول 

لیگ های کشور خودشان قرار گرفته اند.

حدیث دشت عشق

به یاد امیر سرلشکر شهید غلامرضا مخبری
نماینده رزمندگان در محضر امام)ره(

محکومیت 4۰ هزار دلاری سرخپوشان و تکذیب فروش ۲5۰ میلیون تومانی بلیت پرسپولیس - الهلال

طاهری: مدیربرنامه ژوزه حاضر به گفت وگو هم نیست
سرپرست باشگاه پرسپولیس می گوید این باشگاه هیچ 
توافقی با مانوئل ژوزه برای پرداخت شــش میلیارد تومان 

نداشته است.
علی اکبــر طاهری درباره مباحث مختلفی  پیرامون باشــگاه 
پرسپولیس به صحبت پرداخت. او درباره ادعای سایت عربستانی 
مبنــی بر فروش بلیت بازی پرســپولیس و الهلال به یک شــیخ 
عمانی، اظهار کرد: این خبر از بیخ و بنیان کذب اســت. گزیده ای 
از صحبت های سرپرست باشگاه پرسپولیس را در ذیل می خوانید:

* اختلافی میــان برانکو و آقای کــی روش وجود ندارد. آن 
چیزی که مطرح است بیشــتر به خاطر تفاوت نظرها است. یک 
مربی نظرش و نقــد فنی  اش را مطرح کــرده و فکر نمی کنم به 
خاطر این مسائل اختلافی وجود داشته باشد. همان طور که گفتم 
اختلافی وجود نداشــته است که بخواهد حل شود. بیشتر تفاوت 
نظرها بوده است. البته در این موضوع فدراسیون فوتبال و همین 
طور مســئولان مربوطه باید اظهار نظر دقیقی داشــته باشند. از 
نظر ما کــه هیچ گونه اختلافی وجود ندارد. ما به عنوان باشــگاه 
پرسپولیس حمایت خود را از تیم   ملی فوتبال ایران اعلام می کنیم 
و بر این باوریم الان هم که تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا 
حضور دارند به نوعی یک تیم   ملی هســتند، زیرا آنها هم نماینده 

ایران محسوب می شوند.
* من اطلاعی از خبری که در بعضی از نشــریات منتشر شد 
مبنی بر این که فدراســیون فوتبال پاسپورت بازیکنان ملی پوش 
پرســپولیس را برای اخذ ویزای قطر دریافت نکرده اســت و این 
به این معنا است که ملی پوشــان پرسپولیس به تیم   ملی دعوت 
نمی شوند، ندارم و نمی توانم اظهار نظری در این مورد داشته باشم.

* باشگاه پرســپولیس با ژوزه بر سر پرداخت شش میلیارد 
تومان توافق نکرده اســت. ما هیچ توافقی با ژوزه نکرده ایم. اصلا 
بحــث توافق مطرح نیســت، زیرا وکیل او تا به امــروز حاضر به 
گفت وگو درباره این موضوع نشده است. این شایعه صحت ندارد. 
پرونده مانوئل ژوزه در حال  بررسی است و ما هم تمام تلاشمان را 

انجام می دهیم تا کمترین آسیب به باشگاه وارد شود.

* به تازگی هم با مشــکلات بازیکنان سابق روبه رو هستیم. 
روز گذشــته برای پرونده مارکو پرویچ رای صادر شد و به باشگاه 
آمــد و ما محکوم بــه پرداخت 40 هزار دلار شــدیم که اگر این 
پول را پرداخت نکنیم باشــگاه متوجــه محرومیت هایی خواهد 
شــد. متاسفانه در حال  حاضر مشکلات مالی داریم و در پرداخت 
هزینه های جاری با مشــکل مواجه هستیم، ولی تلاش می کنیم 

که این پول را پرداخت کنیم تا محرومیتی متوجه باشگاه نشود.
* ما فقط از سامانه هواداری درآمد داریم. متاسفانه سازمان 
صدا و ســیما هیچ کمکــی نمی کند. درآمدی هم تــا به حال از 
تبلیغات محیطی نداشــته ایم. از بلیت فروشی هم یک ریال به ما 
نمی دهند. با وجود این که آقای مهدی تاج بارها و بارها دســتور 
موکد داده اند که بلیت فروشــی به باشــگاه واگذار شــود، اما به 
خاطر قراردادی که با یک شرکت وجود دارد اجازه نمی دهند که 
خودمان بلیت فروشی کنیم و به همین خاطر ریالی به ما نمی رسد. 
باشــگاه هم یک شرکت دولتی محســوب می شود، اما دولت هم 
کمکی به ما نمی کند. امیدوارم که مســئولان بالا دستی هر چه  

زودتر به این مشکلات ما برسند و ما را کمک کنند.
* زمانی که قصد داشتیم قرارداد بازیکنان اوکراینی را فسخ 
کنیم یک فرایند را طی کردیم و با بررسی هایی که واحد حقوقی 
باشگاه انجام داد به طور کامل قرارداد این بازیکنان را فسخ کردیم 
تا آنها دیگر در آینده نتوانند شکایتی کنند. مطمئن باشید که این 
بازیکنان اوکراینی در آینده نمی توانند مشکلی برای باشگاه ایجاد 

کنند. ما قرارداد آنها را به صورت قانونی فسخ کرده ایم.
* دیروز یکی از رســانه های عربستانی خبری را منتشر کرد 
مبنی بر این که باشگاه پرسپولیس در قبال دریافت 250 میلیون 
تومان بلیت های دیدار تیمش برابر الهلال را به یک شــیخ عمانی 
فروخته است. باید بگویم این خبر کذب است. ما چرا باید چنین 
کاری را کنیم؟ ما در عمان کارهای اجرایی فروش بلیت را به یک 
ایرانی دادیم تا بلیت ها را به ایرانیان مقیم این کشور بفروشد. آن 
فرد هم ایرانی اســت و ما هم قرار نیست که 250 میلیون تومان 

بگیریم.

وزارت ورزش و جوانان تایید صلاحیت کاندیداهای فدراسیون هندبال را اعلام کرد.
وزارت ورزش و جوانــان به فاصله 16 روز مانده تا زمان برگزاری انتخابات این فدراســیون تایید صلاحیت تمام 16 
نامزدی که برای ریاســت فدراسیون هندبال ثبت نام کرده بودند را به دبیر مجمع انتخابات اعلام کرد.حمید آقاعلی نژاد، 
علیرضا پاکدل، مرتضی حســن پور، هادی خلیلی،  کاظم دل قندی، شهداد مرتجی، میترا نوری، احمد سعادتمند، کیوان 
صادقی، حمیدرضا عباســی مقدم، ولی فرنام، ناصر قاســمی، حمید مدنی، خسرو نصیری، محمدناصر نجف پور و علیرضا 
رحیمی اسامی نفراتی است که در زمان مقرر ثبت نام و اکنون وزارت ورزش و جوانان تایید صلاحیت آنها را اعلام کرده 

است.
در این بین نام ســید ابوالحســن مهدوی رئیس سابق فدراســیون که مدارکش در زمان ثبت نام تکمیل نبود دیده 
نمی شــود. پیش از این زمان برگزاری انتخابات فدراسیون هندبال از ســوی وزارت ورزش و جوانان 17 اسفند ماه اعلام 

شده است.

اعلام 16 کاندیدای ریاست فدراسیون هندبال
 از سوی وزارت ورزش

چرایی باخت در فینال جام جهانی کشتی از زبان حسن یزدانی

حســن یزدانی درباره ارزیابی خود از سطح کیفی 
رقابت های جام جهانی کشتی آزاد در کرمانشاه، اظهار 
کرد: جام جهانی امسال در سطح بسیار بالایی برگزار 
شــد و به غیر از روســیه همه تیم ها با ترکیب اصلی 
خود پا به این رقابت ها گذاشــتند و به اعتقاد من این 
مسابقات در ســطح بالایی برگزار شد. در وزن من هم 
همه کشــتی گیران خوب به غیر از تیم روسیه حضور 

داشتند و شاهد رقابت های سختی بودیم.
این دارنده مدال  طلای المپیک 2016 درباره عملکردش 
در این رقابت ها، خاطرنشــان کرد: برای حضور در جام جهانی 
شرایط ایده آلی نداشتم و آن هایی که در کنارم بودند می دانند 
با چه شــرایطی به جام جهانی آمدم. متاسفانه سه، چهار روز 
مانده به مســابقات دچار سرماخوردگی شدید شدم و مصرف 
آنتی بیوتیک باعث شد در عملکردم تاثیر منفی بگذارد و همین 

موضوع تا حد زیادی دلیل باختم در دیدار فینال بود.
او افزود: متاسفانه ســرما خوردگی شدید باعث شد بدنم 
در دیدار فینال جواب ندهد. البته نمی خواهم باختم را مقابل 
رقیب آمریکایی توجیه کنم، اما واقعا فقط در سه  دقیقه نخست 
توانســتم دوام بیاورم و بدنم جواب داد، ولی در تایم دوم بدنم 
خالی کرد و کارایی لازم را نداشــتم. حتی پیش از کشتی در 
دیدار فینال، مقابل حریف مغول هم به همین علت کشــتی ام 
به درازا کشــید و حتی توان بلند شدن را هم نداشتم، اما هر 
چه که داشتم گذاشــتم تا حریف مغول را ببرم تا هم از نامم 
دفاع کرده باشم و هم از اعتبار کشتی ایران. فکر می کردم پس 
از کشــتی مقابل حریف مغول تا بعد از ظهر بدنم به شــرایط 
بهتری بازگردد، اما متاســفانه این طور نشد و لحظه به لحظه 

بدتر شدم.
یزدانی تصریح کرد: نمی شود تمام تقصیر این باخت را تنها 
به دلیل سرماخوردگی دانست، اما مردم بدانند من هیچ وقت 
کم نمی گذارم و همیشــه برای برد و خوشــحالی آنها به روی 
تشــک می روم. بار فنی من از حریــف آمریکایی کم تر نبود و 
اشتباهی هم مقابل او نداشتم. اگر او به لحاظ فنی بالاتر بود در 
همان سه  دقیقه اول می توانست امتیاز زیادی بگیرد، ولی این 
طور نشــد. در دو  دقیقه اول هم همان طور که دیدید کشتی 
در دست من بود، اما در تایم دوم به دلیل مصرف آنتی بیوتیک 
واقعا نایی برای مبارزه کردن نداشــتم. البته حریف آمریکایی 
هم حریف خوبی بود، اما به لحاظ فنی یک بعدی کار می کرد 
و من توانســتم او را به خوبی کنترل کنم، اما درست از زمانی 

که بدنم تحلیل رفت او کشتی را در دست گرفت.
وی در پاســخ به این ســؤال که چرا پس از باخت مقابل 
تیلور آمریکایی سالن مسابقات را ترک کرده است و در جشن 
قهرمانی ایران شــرکت نکرده است، گفت : به خاطر شکستی 
که داشتم دوست نداشتم چشم در چشم مردم شوم، چرا که 
مردم واقعا به بنده حقیر لطف زیادی داشتند و با تشویق های 
بی امان شان روحیه زیادی به من دادند، اما من نتوانستم جواب 
محبت های شــان را به خوبی بدهم. بــه همین دلیل تصمیم 
گرفتم در جشن قهرمانی علی رغم میل باطنی ام شرکت نکنم. 
دارنده مدال طلای المپیک و نقره جهان درباره برخی شایعات 
مبنی بر این که قرار اســت باز هم به یــک وزن بالاتر برود و 
در وزن 97 کیلوگرم کشتی بگیرد، گفت : خیر. چنین چیزی 
به هیچ وجه صحت نــدارد و من در همین وزن 86 کیلوگرم 

کشتی خواهم گرفت.

آماده نبودم، در طول مسابقات هم بدنم تحلیل رفت

در ابتدای مســابقه دیروز نفت مسجد ســلیمان و بادران تهران از لیگ دسته اول فوتبال، 
بازیکنان تیم نفت مســجد سلیمان با ماســک وارد میدان شدند تا مسئولان اجرایی کشور 
به مشــکلات آب و هوایی و ریزگردهای اســتان خوزستان بیشتر از گذشــته توجه کنند

 عکس نوشت
ســرمربی تیم ملی فوتسال به دنبال حاشیه های به وجود آمده برای ملی پوشان فوتسال، گفت: کجای فوتسال ما حرفه ای است 
که ملی پوشانش حرفه ای باشند؟! محمدرضا سنگ سفیدی و مهدی جاوید دو ملی پوش فوتسال ایران بعد از هفته بیست و سوم لیگ 
از باشگاه های خود کنار گذاشته شدند. پیش از این نیز نمونه دوپینگ یکی از ملی پوشان مثبت درآمده و 4 ملی پوش دیگر پیش از 
این به دلیل شکایت شخصی یک فرد وارد حاشیه شده بودند.سید محمد ناظم الشریعه درباره حواشی ملی پوشان در ماه های اخیر به 

اظهارنظر پرداخت که گزیده ای از آن در ادامه می آید:
* زمانی که این بازیکنان در تیم ملی حضور داشــتند هیچ مشــکل اخلاقی از آن ها ندیدم. اتفاقاتی که در باشگاه ها به وجود می آید 
ربطــی به تیم ملی ندارد اما نباید فراموش کنیم که ثمره باشــگاه ها به تیم ملی می آینــد. قطعا در چند ماه اخیر که از جام جهانی 

می گذرد، مشکلاتی وجود داشته که این اتفاقات برای ملی پوشان به وجود آمده است.
*اینکه  گفته می شود ملی پوشان ظرفیت کسب موفقیت جهانی و در کانون توجه قرار گرفتن را نداشتند درست نیست.من  به هیچ 
وجه این مسئله را قبول ندارم چرا که حتی اگر 13 بازیکن هم مشکل پیدا کنند نمی توان آن را به 14 ملی پوش تعمیم داد. 4 ماه از 
جام جهانی گذشته و باید دید چه اتفاقاتی در این مدت افتاده است. با این حال معتقدم هرچه مربی باشگاهی دستور بدهد بازیکن 

باید چشم بگوید حتی اگر اشتباه باشد. این فلسفه مربیگری است.
*ما برای دعوت از بازیکنان به تیم ملی تمام جوانب را لحاظ خواهیم کرد. نمی خواهم بگویم بازیکنانی که به مشکل خورده اند جایی 
در تیم ملی ندارند اما برای دعوت از بازیکنان هم اخلاق و هم مسائل فنی را در نظر می گیریم و تیم ملی همیشه جای بهترین هاست.

*نمی خواهم کســی را کوچک کنم اما باید گفت کجای فوتســال ما حرفه ای اســت که بازیکنش حرفه ای باشــند؟ با این وجود از 
ملی پوشــان انتظار زیادی می رود و آن ها در هر اتفاقی باید به این فکر کنند که الگو هســتند. اگر هم احیانا ظلمی به آن ها شد، باید 

با رفتار حرفه ای پاسخ دهند.

به دنبال حواشی به وجود آمده برای ملی پوشان فوتسال
ناظم الشریعه: برای دعوت از بازیکنان هم اخلاق و هم مسائل فنی را در نظر می گیریم

هزینه ۴۰۰ میلیون دلاری ژاپنی ها برای ساخت 
ورزشگاه های المپیک 2۰2۰

مســئولان المپیک توکیو 2020 اعلام کردند برای ساختن یازده استادیوم 
مــورد نیاز المپیک خارج از شــهر توکیو، حدود 387 میلیــون دلار معادل 40 
میلیارد ین هزینه می کنند.المپیک 2020 قرار اســت در ژاپن برگزار شــود که 
هزینه های گزافی را به این کشور تحمیل می کند. دو استادیوم خارج از توکیو که 
می توانند میزبان مسابقات فوتبال باشند، هر کدام نیاز به 24 میلیون دلار هزینه 
دارند. استادیوم بسکتبال ســایتاما و استادیوم فوتبال این مجموعه که خارج از 
توکیو هســتند نیز هر کدام حدود 26 میلیون دلار لازم دارند تا بازسازی شوند. 
ساختن امکانات موقت که بعد از بازی ها باید خراب شوند نیز 341 میلیون دلار 
هزینه دارد. توکیو 2020 در ماه دسامبر اعلام کرده بود 16 میلیارد دلار بودجه 
دارد. نگرانی های مالی دولت ژاپن در حال  افزایش است. بسیاری معتقدند دولت 
ژاپن نباید ســاخت امکانات موقت را که هزینه بســیاری در پی دارد قبول کند. 
از مسئولان برگزاری خواسته شده است تغییراتی ایجاد کنند تا هزینه ها بیشتر 

از این نشود.
محمد فرح در مسابقه خداحافظی 

رکورد اروپا را شکست
دونده انگلیســی برای آخرین بار در مسابقه دوی پنج هزار متر داخل سالن 
شرکت کرد و توانســت رکورد این رشته در اروپا را به ثبت برساند. محمد فرح 
که قهرمان المپیک در دوی پنج هزار و 10 هزار متر اســت، تاکنون چهار مدال 
طلای  المپیک را به دســت آورده اســت. او پیشتر اعلام کرده بود در مسابقات 
جهانی داخل ســالن برای آخرین بار در مسابقات رشته های داخل سالن شرکت 
می کند. فرح پس از شــرکت در این مسابقه توانست به مقام نخست دست پیدا 
کنــد و رکورد 13  دقیقه و 9 ثانیه و 16 صدم ثانیه را از خود بر جای بگذارد که 
 IAAF بهترین رکورد اروپاست. فرح که قصد دارد بعد از مسابقات قهرمانی جهان
در ماه آگوست در لندن تنها بر روی دوی جاده تمرکز کند، در این زمینه گفت : 
نمی توانم باور کنم این آخرین مســابقه من در پنج هزار متر داخل ســالن بوده 
اســت. زمان خوبی را در فعالیت حرفه ای خود در دوی داخل سالن داشتم ولی 
این کار باید جایی به پایان می رسید. برای من فکر کردن به این مسئله عجیب 
است. همه من را بســیار حمایت کردند. رکوردهای زیادی را شکستم و در این 

سال ها بسیار خوب عمل کردم. اکنون زمان خداحافظی است.
برنامه چین برای گرفتن میزبانی جام جهانی فوتبال

رسانه های چینی از تلاش گسترده این کشور برای به دست آوردن میزبانی 
جام جهانی خبر دادند. فوتبال چین در چند ســال گذشــته با جذب بازیکنان 
بزرگ فوتبال جهان برای تیم های رده باشــگاهی توانسته است خودش را بر سر 
زبان ها بیندازد. این بار نیز چینی ها امیدوار هســتند بتوانند به شکل دیگری در 
عرصه فوتبال خودشــان را مطرح کنند. ســران فوتبال چین به شدت در تلاش 
هســتند هر طور شده میزبانی جام جهانی 2030 یا 2034 را به دست آورند. به 
همیــن دلیل آنها از اکنون برنامه خود را برای میزبانی بزرگترین رویداد فوتبالی 
جهان آغاز کردند. چینی ها قرار اســت به زودی طرحی را در مجلس این کشور 
تصویب کنند که دولت را به حمایت از این طرح وادارد. بر همین اســاس دولت 
قرار است چندین طرح برای حمایت از میزبانی جام جهانی تصویب کند و بودجه 

لازم را در اختیار فدراسیون فوتبال این کشور قرار بدهد.
ونگر: می خواهم ۴ سال دیگر مربیگری کنم

آرسن ونگر ضمن اینکه تاکید کرد تا چهار سال دیگر مربیگری خواهد کرد، 
از الکس فرگوسن به عنوان یک مربی بزرگ یاد کرد که هنوز به سطح او نرسیده 
اســت. نتایج ضعیف آرســنال با آرســن ونگر همچنان ادامه  دارد اما این مربی 
فرانسوی تمایلی به بازنشستگی ندارد.او دوست دارد حداقل چهار سال دیگر در 
آرسنال مربیگری کند. این مربی فرانسوی اکنون تحت فشار منتقدان قرار گرفته 
است. شکست سنگین برابر بایرن مونیخ باعث شد خیلی ها خواستار خروج ونگر 
از این تیم شــوند. ونگر درباره آینده خود در آرســنال گفت : هیچ ترسی از این 
بابت ندارم. اولویت من همیشــه هدایت آرســنال بوده است و همیشه نیز آن را 
نشان دادم. به اندازه کافی تجربه دارم که شرایط خودم را تحلیل کنم و بهترین 
تصمیم ممکن را بگیرم.آرسن ونگر در حالی در 67 سالگی چنین صحبت هایی 
را به زبان می آورد که الکس فرگوســن در 71 سالگی بازنشسته شد. این یعنی 
چهار ســال دیگر ونگر به او می رسد. سرمربی پیشین موناکو در پایان نیز گفت : 
شاید هم کمتر از چهار سال مربیگری کنم اما اکنون نمی توانم چیزی را تعیین 
کنم. منظورم این نیست که مثل فرگوسن حتما در 71 سالگی مربیگری را کنار 

بگذارم. فرگوسن یک مربی فوق العاده  بود و من هنوز به سطح او نرسیدم.
رکوردی که لواندوفسکی به ثبت رساند

مهاجم لهستانی بایرن مونیخ برای ششمین فصل پیاپی موفق شد یک رکورد 
را به ثبت برساند.روبرت لواندوفسکی یکی از بهترین و آماده ترین مهاجمان حال  
حاضر فوتبال اروپاست. این مهاجم لهستانی در بایرن مونیخ بازی می کند و یکی 
از تاثیرگذارترین بازیکنان این تیم است. لواندوفسکی در دیدار بایرن مونیخ برابر 
هرتابرلین بازهم منجی تیمش شد و توانست گل تساوی را در آخرین ثانیه های 
بازی به ثمر برســاند. با این نتیجه، بایرن یک امتیاز ارزشمند را به دست آورد و 
در آخرین لحظات از شکســت گریخت. لواندوفسکی با گلی که در این دیدار به 
ثمر رساند، تعداد گل های خود در بوندسلیگا را در فصل جاری به عدد 16 رساند. 
او در مجموع توانســته در رقابت های مختلف، 25 گل برای باواریایی ها در فصل 
جاری به ثمر برساند. این مهاجم لهستانی در 6 فصل اخیر توانسته 25 گل و یا 
بیشتر از آن را در رقابت های مختلف به ثمر برساند و این نشان می دهد که او از 

آمادگی بالایی برخوردار است.
 IOC ورزشکاران کویت همچنان زیر پرچم

مسابقه می دهند
رئیس شــورای المپیک آســیا گفت: معتقدم با حمایت و همکاری مشکل 
کویت کم کم رفع می شــود اما ورزشــکاران آن همچنان باید زیر پرچم IOC در 
مسابقات شرکت کنند. شیخ احمد رئیس شورای المپیک آسیا درباره رفع مشکل 
کشــور کویت گفت: معتقدم از طریق همکاری و حمایت  این مشکل آرام آرام 
حل خواهد شد. البته در آینده نزدیک پیشرفت هایی در این زمینه ایجاد خواهد 
شــد ولی همچنان ورزشــکاران نمی توانند زیر پرچم کویت به رقابت بپردازند. 
ورزشــکاران کویتی باید زیر پرچم IOC در مسابقات شرکت کنند. او هم چنین 
اعلام کرد، دفتر شــورای المپیک آســیا در بانکــوک در دو هفته آینده افتتاح 
می شــود. علاوه بر دفتر کویت که خدماتی را در بخش غرب آســیا ارائه خواهد 
داد، دفاتر دیگری در آلماتی قزاقســتان، دهلی هند و نانشا چین وجود دارد که 
خدماتی را ارائه خواهند داد. کویت در سال 2015 به دلیل دخالت های دولت در 
امور ورزشی با تحریم روبرو شد که این تحریم باعث شد این کشور در خیلی از 
رویدادها از جمله المپیک زمســتانی نتواند حضور داشته باشد و ورزشکاران این 

کشور زیر پرچم نهاد دیگری به رقابت بپردازند.

کسر امتیاز تراکتورسازی را تهدید نمی کند 
وکیل باشگاه تراکتورسازی از فرســتادن نامه ای به فیفا به منظور تعلیق کردن 
محرومیت سرخ پوشــان تبریزی خبر داد. نجفی گفت: ما نامــه ای به فیفا و جیانی 
اینفانتینو فرســتادیم تا اگر امکان داشته باشــد، محرومیت باشگاه تراکتورسازی را 
تعلیق کنند. چنین چیزی در مقررات فیفا پیش بینی نشده ولی امکان پذیرفتن این 
درخواست ما بسیار کم است. وکیل باشگاه تراکتورسازی درباره جریمه ای که فیفا به 
خاطر شکایت های بازیکنان خارجی تراکتورسازی در نظر گرفته تصریح کرد: چنین 
جریمه هایی همیشه هست و جوســازی هایی علیه تراکتورسازی به منظور پرداخت 
نکردن این جریمه ها ایجاد شده اما باید این را بگویم که جریمه فیفا موضوع جدیدی 
نیســت. وقتی باشگاهی پول بازیکن را نمی دهد و حکم قطعی پس از سه بار فرصت 
داده می شــود، جریمــه ای بین 5 تا 30 هزار فرانک برای آن باشــگاه در نظر گرفته 
می شــود که تا 30 روز فرصت دارد آن را پرداخت کند و اگر پرداخت نکرد 6 امتیاز 
از آن باشــگاه کم می کنند و اگر همچنان پرداخت نکرد و اصرار ورزید، باشگاه مورد 
نظر را به دســته پایین تر می فرســتند. معمولا فیفا این گونه جریمه ها را از تبادلاتی 

که با فدراسیون ها دارد کسر می کند و اغلب این گونه جریمه ها خطرساز نمی شود. 
استقلال خوزستان هفته آینده شارژ مالی می شود 

حیدری مدیر کل ورزش و جوانان خوزســتان از دستور وزیر ورزش و جوانان و 
حمایت اســتاندار برای حل مشکلات مالی تیم استقلال خوزستان خبر داد و گفت: 
کمیته ای خاص در این اداره کل با حضور نماینده باشگاه استقلال خوزستان، نماینده 
اســتانداری و برخی ارگان های ذی ربط تشکیل شده و ظرف هفته آینده مبالغی به 
حســاب بازیکنان تیم واریز خواهد شــد. وی درباره کمک های بانک ملی به عنوان 
حامــی مالی تیم گفت: با وعده ای که آقای حســین پور مدیرعامل محترم بانک ملی 
به نمایندگان استان برای حمایت از تیم استقلال خوزستان داده بود قرار بود که در 
طی یک فصل بصورت اقســاط مبالغی را در قالب قراردادی که تنظیم شــده بود در 
اختیار باشگاه قرار دهد که امیدوارم با توجه به نیاز مبرم مالی باشگاه و اهمیت حضور 

نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا هر چه سریعتر این اتفاق بیفتد.
فیفا، پرسپولیس را به پرداخت ۴۰ هزار دلار محکوم کرد 

مارکو پروویچ، بازیکن ســابق تیم فوتبال پرسپولیس که مدتی در این تیم بازی 
کرد پس از چهار ســال از این باشــگاه به فیفا به خاطر دریافت طلبش شکایت کرد 
و فیفا هم رای به پرداخت 40 هزار دلار به این بازیکن داده اســت.بر همین اســاس 
باشگاه پرسپولیس باید در مدت تعیین شده از سوی فیفا طلب این بازیکن را پرداخت 
کند تا با محرومیت و یا کسر امتیاز مواجه نشود. علی اکبر طاهری سرپرست باشگاه 

پرسپولیس این خبر را تایید کرد.
دعوت فیفا از فغانی برای حضور در سمینار داوران جام جهانی 
سمینار داوران وسط کاندید قضاوت در رقابت های جام جهانی 2018  روسیه از 
سوم تا هفتم آوریل برابر با 14 تا 18 فروردین ماه سال 96 در شهر فلورانس ایتالیا در 
حالی برگزار می شود که از سوی فدراسیون جهانی فوتبال از علیرضا فغانی به عنوان 
داور وســط دعوت کرده است تا در این ســمینار حضور داشته باشد.لازم به توضیح 
است، این سمینار با حضور 53 داور وسط از جهان در حالی برگزار می شود که 7 داور 

از آسیا در این دوره شرکت می کنند.
انتخاب نایب رئیس دوم در مجمع عمومی فدراسیون فوتبال

نشست هماهنگی مسئولان فدراسیون به منظور برگزاری مجمع عمومی سالیانه 
فدراسیون فوتبال بعدازظهر دیروز در دفتر نایب رئیس اول فدارسیون به ریاست علی 
کفاشــیان برگزار شد.در این نشست مقرر شــد تا مجمع عمومی سالیانه فدراسیون 
فوتبال با دســتور جلســه انتخابات نواب رئیس )نایب رئیس دوم  و رئیس سازمان 
لیگ و رئیس کمیته بانوان( و انتخاب حسابرس و بازرس مستقل روز چهارشنبه 25 
اسفندماه در سالن فارســی آکادمی ملی المپیک برگزار می شود. همچنین در ادامه 
این جلسه درخصوص ارائه گزارش عملکرد سال 95 فدراسیون فوتبال، ارائه گزارش 

عملکرد بودجه سال 96-95 و صورت های مالی سال 95 بحث و تبادل نظر شد.
خرمگاه: تلاش ما کسب امتیاز از بازی امروز است

محمد خرمگاه مربی استقلال پیش از دیدار تیمش برابر الاهلی امارات گفت: ما 
یک بازی بسیار سخت را با تیم خوب الاهلی داریم و شناخت کافی از این تیم داریم. 
می دانیم از مســابقه امروز چه می خواهیم و تلاش ما این اســت که با امتیاز از بازی 
بیرون بیاییم تا بتوانیم شــرایط خوبی داشته باشیم. خرمگاه افزود: ما سال گذشته با 
نفت با این تیم بازی کردیم و شناخت کافی نسبت به این تیم پیدا کردیم و مطمئن 
باشــید نوع حرکات ما با استقلال متفاوت خواهد بود. ما می دانیم که شرایطی داریم 
که ان شــاءالله با امتیاز از امارات خارج شویم. وی در پاسخ به این سوال که شما پنج 
برد پیاپی در لیگ داشــتید و آیا این موضوع به شــما کمک می کند یا خیر، گفت: 
خوشبختانه شرایط ما نسبت به اول فصل تغییر کرده و به وحدت تاکتیکی رسیده ایم. 

امیدوارم این روند را که موفقیت بوده ادامه بدهیم و با امتیاز از اینجا خارج شویم. 
سفر تیم ذوب آهن به امارات

تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان دیروز از اصفهانی راهی امارات شد تا روز سه شنبه 
در اولین دیدارش در لیگ قهرمانان آســیا به مصاف تیم العین امارات برود. دیدار دو 

تیم ساعت 18 و 45 دقیقه به وقت ایران برگزار می شود. 
پورموسوی: بازیکنانم برای عزت مردم 

و فوتبال خوزستان به میدان می روند
سید سیروس پورموسوی در نشست خبری قبل از دیدار مقابل الفتح عربستان، 
در مورد شــرایط تیمش گفت: به شــرف، غیرت و تعصب بازیکنــان، همکارانم در 
کادرفنی، پزشکان، سرپرست و تدارکات تیمم درود می فرستم، چراکه در مقابل تمام 
مشکلات، سختی ها و کمبودها تسلیم نشــدند و با قدرت ایستادگی کردند تا امروز 
بتوانند برای عزت مردم و فوتبال خوزســتان به میدان بروند. وی افزود: این بازیکنان 
برای عزت و شــرف مردمانی بازی می کنند که طی 2-3 روز گذشــته تنفس کردن 
در خوزستان هم برایشان سخت شده است. مردم خوب استانم بدانند با وجود اینکه 
مجبور به میزبانی در عمان هستیم اما قلب و جانمان در کنار آنها است. مفتخریم که 

سرباز این مردم هستیم و برای شادی آنها تمام تلاشمان را می کنیم.
پرداخت پول به استقلال و پرسپولیس از محل مطالبات فیفا 

تیم های فوتبال اســتقلال و پرســپولیس که برای حضور بازیکنانشان در جام 
جهانــی 2014 برزیل مبلغی را از فیفا طلبکار بودند، طلب خود را هفته گذشــته از 
فدراسیون فوتبال دریافت کردند تا به این ترتیب با این دو تیم تسویه حساب صورت 
گرفته باشــد. بر همین اساس، بابت این طلب ها 380 هزار فرانک سوئیس به باشگاه 
پرســپولیس و به همین اندازه از سوی فدراسیون فوتبال به باشگاه استقلال پرداخت 

شد تا بابت مطالبات این دو باشگاه از فیفا تسویه حساب صورت بگیرد.
غیبت ملی پوش الهلال در بازی با پرسپولیس 

باشگاه الهلال عربستان رسما اعلام کرد که سالم الدوسری، هافبک ملی پوشش 
به خاطر اینکه تازه از کمند مصدومیت رها شــده اســت و به آمادگی کامل نرسیده 
اســت، بازی مقابل پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا را از دست داد.الدوسری پیش 
از این به خاطر کشــیدگی عضلانی در تمرینات حضور پیدا نکرده بود و بازی مقابل 
الخلیج را به خاطر مصدومیت از دست داده بود. دیدار پرسپولیس با الهلال سه شنبه 
)3 اسفند( در ورزشــگاه سلطان قابوس مسقط به میزبانی سرخ های پایتخت برگزار 

می شود.
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فدراسیون بسکتبال با یک مربی صربستانی برای 
رده های پایه وارد مذاکره شد.

در حالی که پیش از این فدراسیون بسکتبال ایران تأکید 
می کرد دیگر از مربیان صربستانی استفاده نخواهد کرد، دوباره 
به ســمت مربیان این کشور رفته است و قرار است با ترونیچ، 
مربی صربســتانی در تهران مذاکره کند. فدراسیون بسکتبال 

در نظــر دارد از این مربی صرب برای رده های پایه اســتفاده 
کند و آن طور که گفته شــده اســت هدف مســئولان عقد 
قرارداد دو ســاله با این مربی اســت. ترونیچ که پیش از این 
در ایــران کلینیک هایی را برگزار کرده بود طی روزهای آینده 
وارد کشــورمان می شــود تا به صورت رسمی مذاکراتش را با 

فدراسیون بسکتبال انجام بدهد.

بازگشت بسکتبال ایران به استفاده از تفکر صربستان

شــرکت مخابرات ایران- منطقه یزد در نظر دارد ســاختمان اداری و بهره برداری 
مخابرات شهرســتان میبد به شرح و کیفیت مندرج در اسناد مربوطه را از طریق مزایده 
عمومی به فروش برســاند. لذا خریداران می توانند جهت رؤیت ملک فوق الذکر به نشانی 
زیر مراجعه و در صورت تمایل پس از واریز مبلغ 50/000 ریال به حســاب جام شماره 
1644444472 بانک ملت شــعبه مرکزی یزد با شناســه 3400080267181 به نام 
شــرکت مخابرات ایران- منطقه یزد حداکثر تا تاریخ چهارشــنبه 95/12/11 در وقت 
اداری به واحد قراردادهای این شــرکت واقع در میدان امام حسین)ع(- مجتمع اداری 
امام حســین)ع( مراجعه و با ارائه فیش بانکی اسناد مزایده را دریافت و پس از تکمیل، 
آنها را مهر و امضاء نموده و به ضمیمه پیشــنهاد خود و ســایر مدارک حداکثر تا تاریخ 
سه شــنبه 95/12/24 به دبیرخانه این شرکت واقع در ساختمان مذکور تحویل و رسید 

اخذ نمایند.
مدارک لازم:

1- تضمین شــرکت در مزایده معادل 10 % مبلغ پایه بصورت ضمانتنامه بانکی یا چک 
بانکی تضمینی یا وجه نقد بحساب جام شماره 1644444472 بانک ملت شعبه مرکزی 

یزد با شناسه 3400080267181 به نام شرکت مخابرات ایران- منطقه یزد
2- اسناد مزایده

قابل توجه شرکت کنندگان:
* به پیشــنهادهای مبهم، فاقد امضاء، مشــروط، فاقد سپرده، سپرده مخدوش، سپرده 
کمتر از میزان مقرر یا چک شــخصی و نظایر اینها و همچنین پیشنهادهایی که بعد از 

زمان مقرر در آگهی واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد.
* در صورت درج آگهی در روزنامه اســتانی ملاک زمان توزیع اســناد و تحویل آنها به 

دبیرخانه این شرکت تاریخ چاپ در روزنامه کثیرالانتشار سراسری می باشد.
* این مزایده یک مرحله ای بوده و گشــایش پاکتها در تاریخ چهارشنبه 95/12/25 در 
محل اداره پشتیبانی و تدارکات شرکت به نشانی یزد- میدان امام حسین)ع( ساختمان 

مرکزی شرکت مخابرات ایران- منطقه یزد- طبقه اول می باشد.
www.yazdtelecom.ir - 37333018 تلفن پاسخگویی
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امیر سرلشکر شــهید غلامرضا مخبری در سال 
1324 در قوچان متولد شد و تحصیلات متوسطه و 

ابتدایی را در همان شهر به پایان رساند.
شــهید غلامرضا مخبری از جمله شهدایی است 
که با جانفشانی و شــجاعت، ماموریت های محوله را 
انجام داده و بارها مورد تشــویق و تقدیر فرماندهان 
قرار گرفت تا اینکه در نهایت در یازدهم اسفندماه 61 

به درجه رفیع شهادت نائل شد.
وی در ســال1343 با ورود به دانشگاه افسری تحصیلات خود را در تهران 
دنبال کرد و پس از اتمام دوره مقدماتی به درجه ســتوان دومی مفتخر شــد و 
ســپس به لشــکر 16 زرهی نیروی زمینی منتقل و به تیپ 2 زنجان اختصاص 

یافت.
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، فرماندهی یکی از یگان های لشکر 16 زرهی 
را به عهده گرفت و در طول حضور در جبهه های حق علیه باطل با جانفشــانی 
و شــجاعت ماموریت های محوله را انجام می داد و بارها مورد تشــویق و تقدیر 
فرماندهان قرار گرفت به همین علت به سمت فرمانده گردان 125 تیپ 2 لشکر 

16 منصوب شد.
شــهید مخبری در عملیات های بسیاری از جمله طریق القدس شرکت کرد 

که از تمامی این ماموریت ها سر بلند بیرون آمد.
پس از پیروزی در عملیات طریق القدس )آزادی بســتان( به عنوان نماینده 

رزمندگان در محضر امام خمینی )ره( سخنرانی بسیار زیبایی ایراد کرد.
مدتی بعد به سمت فرماندهی تیپ 1 لشکر 16 زرهی نزاجا منصوب شد و 
در جبهه های کردستان مشغول ستیز با دشمن زبون شده و در نهایت در تاریخ 

یازدهم اسفندماه سال 61 به درجه رفیع شهادت نائل شد.

اردوی تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان از روز 
3 اسفندماه در خانه کشتی شماره یک تهران برگزار 

می شود.
رقابت های جام جهانی کشتی فرنگی روزهای 26 و 27 
اسفندماه با حضور 8 کشور برتر دنیا، در شهر آبادان برگزار 
می شود. اسامی نفرات دعوت شده به این اردو که تا روز 15 
اســفندماه و برای حضور در جام جهانی برگزار می شود به 

شرح زیر است:
*59 کیلوگرم: محســن حاجی پور )مازندران( محمد 
نوربخش )تهران( ســامان عبدولی )خوزســتان( مصیب 
اکبری )تهران( *66 کیلوگرم: امین ســوری )خوزستان( 
علی ارســلان )مازندران( مهدی زیدوند- محمد الیاســی 
)خوزســتان( *71 کیلوگرم: افشــین بیابانگرد )اردبیل( 

محمدعلی گرایی )فارس( فرشــاد بلفکه )لرســتان( *75 
کیلوگرم: ســعید عبدولی - رسول گرمسیری )خوزستان( 
پژمان پشــتام )تهران( پیــام بویری )خوزســتان( *80 
کیلوگرم: یوسف قادریان )البرز( رامین طاهری )خوزستان( 
کیــوان رضایی )فــارس( *85 کیلوگرم: حســین نوری 
)زنجان( مهدی فلاح )تهران( ســامان عزیزی )کردستان( 
*98 کیلوگــرم: مهــدی علیاری )تهران( ســید مصطفی 
صالحی زاده )خوزســتان( علی اکبر حیــدری )قم( *130 
کیلوگرم: بهنام مهدی زاده )تهران( امیر قاســمی منجزی 

)خوزستان( شهاب قوره جیلی )تهران(.
سرمربی: علی اشکانی، مربیان: حمیدرضا اسماعیل نژاد، 
مهرزاد اسفندیاری فر، محمدعلی چمیانی، داود گیل نیرنگ 

و امین عسگرپور، سرپرست: محمد دلیریان.

فرنگی کاران تیم ملی از فردا در اردوی جدید

بیست کشور برای حضور در دومین دوره جام فجر وزنه برداری اعلام آمادگی کرده اند.
دومین دوره رقابت های وزنه برداری جام فجر در شرایطی قرار است از تاریخ 19 اسفند به میزبانی اهواز برگزار شود که تاکنون 
حضور 20 کشور در این رویداد بین المللی قطعی شده است. کشورهای اردن، آذربایجان، انگلیس، پاکستان، ایتالیا، ترکیه، رومانی، 
مجارســتان، عراق، کویت، صربستان، تایلند، نیجریه، کامرون، تونس، لیبی، یمن، بنگلادش، اوگاندا و رومانی به صورت قطعی با 
ارسال اسامی وزنه برداران، کادرهای فنی و اجرایی خود به فدراسیون وزنه برداری ایران اعلام آمادگی کرده اند. تیم ملی وزنه برداری 
آمریکا نیز لیست وزنه برداران و کادر فنی خود را برای حضور در تورنمنت فجر کاپ به فدراسیون وزنه برداری ارسال کرده و برای 
آمدن به کشورمان تمایل خود را اعلام نموده است، اما با توجه به مشکلاتی که از لحاظ صدور روادید برای آمریکایی ها در ایران 
وجود دارد، مشخص شدن قطعی وضعیت حضور وزنه برداران تیم ملی آمریکا بستگی به نظر نهایی مراجع ذی صلاح دارد. همچنین 
طبق آمار و ارقام ارائه شــده، تعداد کلیه افرادی که تاکنون برای شرکت در جام فجر اعلام آمادگی نموده اند )وزنه برداران، عوامل 

اجرایی، عوامل فنی، مسئولان عالی رتبه کنفدراسیون های قاره ای و نیز فدراسیون جهانی( 96 نفر است.

چهار تیم مرحله نیمه نهایی لیگ برتر والیبال مشخص 
شدند.

طبق برنامــه رقابت های پلــی آف لیگ برتــر والیبال، تیم 
شــهرداری ارومیه عصر دیروز در سالن الغدیر این شهر، میزبان 
تیم کاله آمل بود که این دیدار جذاب و نزدیک در نهایت با نتیجه 
3 بر 2 به سود شهرداری ارومیه به اتمام رسید. بدین ترتیب تیم 
برتر میدان راهی نیمه نهایی شد تا در روز 4 اسفند به مصاف تیم 
پیکان برود. تیم کاله این دیدار را خوب و با انگیزه شــروع کرد و 
در ست های اول و دوم با نتایج 25 بر 22 و 25 بر 23 به پیروزی 

رسید، اما در ادامه این تیم میزبان بود که با نتایج 25 بر 19، 25 
بر 23 و 15 بر 10 به برتری دســت یافت و فاتح میدان شد. در 
دیگر بازی دیروز نیز تیم سایپا عصر دیروز در خانه والیبال تهران 
میزبان تیم صالحین ورامین بود که این دیدار در نهایت با نتیجه 
3 بر 2 به ســود سایپا به پایان رسید. بدین ترتیب تیم سایپا هم 
با صعود به نیمه نهایی باید به مصاف بانک سرمایه برود. این تیم 
مدعی تهرانی در ست های اول، چهارم و پنجم با نتایج 25 بر 21، 
25 بر 23 و 15 بر 13 پیروز میدان بود و ست های دوم و سوم را 

با نتایج 25 بر 16 و 25 بر 18 به حریف واگذار کرد.

معرفی 4 تیم صعود کننده به نیمه نهایی لیگ برتر والیبال

اعلام آمادگی 20 کشور برای حضور در جام فجر وزنه برداری


